
Protokoll fra møte i Fjære Menighetsråd  tirsdag  05.06.2018   

Tilstede: Håkon Lindeberg, Per Kristian Finstad, Elin Rogn Nilsen, Helle Bringsverd Taasti, 

Ann Hodnebrog, Gerd Elsie Larsen, Helge Spilling, Per Arne Gulstad 

Forfall:  Inger Johanne D. Arnevik, Andreas Lindvall 

 

Sak 30/2018 Godkjenning av protokoll fra møte 02.05.2018 

Vedtak: 

Protokollen ble godkjent. 

 

 

Sak 31/2018 

 
Evaluering av gudstjenester og arrangementer siden siste 

møte 

Det har kommet gode tilbakemeldinger om 

konfirmasjonsgudstjenestene. Fine og høytidelige samlinger. 

17. mai hadde forholdsvis lite oppmøte, likevel viktig å 

markere nasjonaldagen i kirka. Stor oppslutning om 

gudstjenesten i Fjære 1. pinsedag med mange barnedåp. Litt 

mindre oppslutning på Fevik. Pinsefesten 2. pinsedag var et 

fint arrangement med stor oppslutning. Kulturlørdag i Fevik 

kirke og Allsang på Toppen var verdifulle markeringer av 

menigheten i lokalmiljøet med mange deltakere og tilhørere. 

 

 

 

Sak 32/2018 

 
Ordning parkeringsvakter for Fjæreheia 27.07.- 04.08. 

I diskusjonen fremkom at det bør være 7 personer hver kveld, 

3 til innkassering av avgiften, 4 til veilede på 

parkeringsplassene. Gjerne 1 person i tillegg hvis det blir lagt 

opp til åpning mot Fjære kapell.  

Vedtak:  

Menighetsrådet vedtar ny sats med kr 50. 

 

Aksjon: 

Per Arne Gulstad 

tar ansvar for 

30.07. 

Håkon 

Lindeberg/Elin R. 

Nilsen tar 02.08. 

Sak 33/2018 

 
Inndekning av kostnader for behandling av ofringer 

Gebyrer for behandling av ofringer koster menigheten  

ca kr 10000 i året.  

Vedtak: 

Menigheten tar heretter 5% av ofringen til dekning av 

kostnader. 

 

 

Sak 34/2018 

 
Muligheter for trainees/ettåringer til menigheten 

Det er behov for frivillige til mange oppgaver. Noen 

organisasjoner har ordninger for trainees/ettåringer, som vi 

gjerne vil få oversikt over.  

Vedtak: 

Menigheten undersøker muligheter for å engasjere 

trainees/ettåringer, hvilke vilkår som gjelder og hvilke 

oppgaver slike personer kan utføre.  

Aksjon: 

Helge Spilling 

kontakter Hald, 

Anne Hodnebrog 

tar Drottningborg, 

Bjørg Topstad tar 

Bibelskolen og 

Per Arne Gulstad 

tar KFUM/KFUK 

Sak 35/2018 

 
Fordeling av oppgaver for ansatte i menigheten 

Kirkesjef Jan Ivar Strømsodd orienterte om prosess for 

ansettelser av kirkelige ansatte, hvilke oppgaver som inngår i 

arbeidsavtalen og hvordan prioriterte oppgaver eventuelt kan 

bli best mulig dekket. Soknepresten orienterer om ordninger 

 



for tilpasninger av prestenes arbeid med prosten som 

overordnet. 

Vedtak: 

Menighetsrådet tar orienteringen til etterretning. 

Sak 36/2018 Eventuelt 

 

Utsettelse av menighetshelgen 05.-07.10. til Åpta leirsted 

Pga diverse forhold er det foreslått å utsette menighetshelgen. 

Vedtak: 

Menighetsrådet vedtar å utsette menighetshelgen til et senere 

tidspunkt.  

 

Innkjøp av gaver til brudepar 

Vedtak: 

Menighetsrådet vedtar at boken: «TO. Elske.Ære. Bli.» av 

Jostein Ørum blir innkjøpt til gave til brudepar.  

 

Aksjon: 

Ingvild W. Limm 

varsler Åpta om 

endringen i 

planene og sjekker 

at det ikke er 

betalings-

forpliktelser. 

Orienterings-

saker 

Det ble orientert om følgende saker: 

 

 Reduksjon i stilling for daglig leder Anne Marie 

Midtbø fra 100% til 60% fra 01.08.Hennes 

administrative oppgaver utgjør dermed 40% for 

menigheten og 20% for fellesrådet. Samtidig øker 

Ingvild W. Limm sin stilling med 10% for 

administrative oppgaver for menigheten. 

 

 Forberedelse til loppemarkedet er i gang. Ansvarlig 

gruppe er Jan Midtbø, Knut Reinhardsen og Kjell Olav 

Haugen. Det er behov for hjelp til sortering hver 

mandag kl 18 fremover, klargjøring et par dager før 

loppemarkedet og under selve avviklingen av 

loppemarket på lørdag 01.09. 

 

 Økonomiutvalget har hatt to møter og er i gang med 

planer for å verve nye givere til prioriterte oppgaver 

blant barn og unge. 

 

 Det ble gitt nyttig informasjon på menighetsmøtet 

22.05 om arbeidet med ny kirke på Fevik av 

Plangruppen og PR- og innsamlingsgruppen. Som 

oppfølgning av møtet behandlet plangruppen en 

revidert gjennomføringsplan. Søknad til kommunen 

om tilskudd til forberedelse og gjennomføring av 

arkitektkonkurranse i 2019-budsjettet vil bli behandlet 

i Fellesrådets møte i juni.   

 

 Det ble også gitt påminnelse om medarbeiderfesten 

12.06. kl 18 med omvisning i Fjærekirke og samling i 

FMU-bygget etterpå. 

 

 

 

Referent 

Per Arme Gulstad 


